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 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „U kojoj je fazi realizacija kredita za Javno 

poduzeće Direkcija cesta Federacije BiH od Europske investicijske banke i zašto izabrani 

izvođači već nisu uvedeni u posao?“ 

 


